

 **全城響應** 

感恩十一月 捐血救人行動

Come and join in the “give blood, save lives” action
in thanksgiving November



11月感恩情濃，是我們向捐血者表示謝意的好時機。為答謝無私捐血的你，凡於11月1日至30日成功捐血者將獲贈一套兩張酒店自助餐優惠券*，讓你與家人朋友以美食共享歡樂時刻，送完即止。

*有關優惠詳情，請參閱優惠券條款及細則，並可直接向酒店查詢。

November is a month of thanksgiving and it is a good time for us to show our thanks to blood donors. In appreciation of your selfless donation, a set of two hotel buffet discount coupons* will be presented to you from 1 to 30 November while stocks last, so you can share some joyous moments with your friends and family over good food.

*Please refer to the discount coupons for terms and conditions and contact the hotel directly for enquiries.



旺角捐血站感恩節特別活動Thanksgiving Day Special Event at Mongkok Donor Centre預埋你

11月22日下午1時至晚上7時旺角捐血站將成為捐血者與受血者會面及分享的平台，萬勿錯過這個與受血者直接交流的機會。當日旺角捐血站亦會備有特別食品與捐血者同慶感恩節，只此一天。

Mongkok Donor Centre will double as a platform for blood donors and blood recipients to meet and share from 1:00 pm to 7:00 pm on 22 November. Special treats are available at Mongkok Donor Centre on that day in celebration of the coming Thanksgiving Day.



網頁
Website



臉書專頁
Facebook



捐血日期計算器
Donation Due Date Calculator

查詢熱線 Enquiry hotline: 2710 1234
網址 Website: <http://www.ha.org.hk/rcbts>